
Referat af generalforsamling 2024 
 

Grundejerforeningen Vestergårdsparken 94, Horsens 

 

Torsdag den 22. feb. 2024 kl. 18.30 i kantinen på Bankagerskolen 

Referent: Johanne Hausager 

 

Dagsorden er ifølge vedtægterne: 

1. Valg af dirigent 

- Jan Johansen 

- Generalforsamlingen er rettidigt indkaldt 

 

2. Kasseren aflægger beretning 

- forbedringer på legepladsen, ny gynge og nyt sand i sandkassen 

- Ny aftale med OK Nygaard til at vedligeholde legepladsen 

- Der har været afholdt børnedisko og sommerfest 

- Ny forsikring tegnet på vegne af bestyrelsen, i tilfælde af sagsøgning, så bestyrelsen 

ikke hæfter personligt 

 

3. Regnskab 2022 fremlægges til godkendelse 

- Alle husstande har betalt til tiden 

- Der er brugt 1500,- på forbedringer på legepladsen 

- OK Nygaard: 9400,- til vedligehold af de grønne områder ved legepladsen 

- Sommerfesten og børnedisko: 19.600,- 

- Generalforsamling 2023: 1760,- 

- Bestyrelsesmøder: 400,- 

- Gebyrer og PBS: 2600,- 

- Øvrige gebyrer: 400,- 

- Alt i alt = 35.900,- 

- Overskud 2023: 11.097,- 

Regnskabet er godkendt af de fremmødte 

 

4. Fastlæggelse af kontingent for 2023 (bestyrelsen foreslår uændret kontingent (500 

Kr/år) 

- kontingentet fastholdes på 500,- 

 

5. Valg af Bestyrelsesmedlemmer, revisor, revisorsuppleant og suppleanter 

To bestyrelsesmedlemmer: Kasper Lynge Jørgensen, Lupinvej 22, Kaspar Johnsen, 

Lupinvej 28, Erik Bruun, Klintevej 5 

Erik Brun trækker sig som bestyrelsesmedlem. 

Kasper og Kaspar er valgt for de næste to år. 

 

To suppleanter: Erik Bruun, Klintevej 5, Anja Egeberg, Snerlevej 39, Lena Ramsing, 

Snerlevej 2, Asbjørn Søgaard, Snerlevej 11 

Erik og Asbjørn trækker sig fra valget, Lena og Anja er valgt for det næste år. 

 

Revisor: Asbjørn Søgaard, Snerlevej 11. Asbjørn er valgt for det næste år 



 

Revisor suppleant: Mette Dupont, Snerlevej 1. Mette er valgt for det næste år 

 

6. Indkomne forslag (Skal være indgivet til formanden senest 8 dage før 

generalforsamling) 

Legepladsen: at få professionelt gennemtjek af legepladsen hvert år for råd, maling og 

anden vedligeholdelse 

Den grønne beplantning, skal den nedlægges eller skæres ned? 

OK Nygaard kunne komme med bud på, hvad den bedste løsning er. 

Petanquebane, skal den fjernes? 

- Der er brugt mange penge på den, så det bliver. 

- Bestyrelsen må arbejde videre med forslaget om vedligeholdelse af legepladsen og 

den grønne beplantning. 

 

Ønske om at stien skal gøres bredere og folk skal have klippet hæk og fjernet ukrudt inden. 

Den nye stis bredde er 1,3 meter, det samme som den tidligere stis bredde. 

Der vil selvfølgelig være løbende vedligehold af stien. 

- Bestyrelsen må arbejde videre med forslaget, men det vil umiddelbart blive for 

omkostningsrigt at lave den bredere, da det ikke blot er at sprede mere stenmel ud. 

 

7. Eventuelt 

Ønske om at græsplænen skal planes ud der hvor teltet til sommerfest står, så gulvet ikke 

står “op i en spids”. 

- Punktet tages op på næste bestyrelsesmøde. 

 

Skraldespanden på legepladsen skal tømmes jævnligt, hvem har ansvaret for det? 

- Kaspar Johnsen sørger løbende for tømning og ny pose  

 

 

 


